



French
International
School
OF PHILADELPHIA

THIRTIETH ANNIVERSARY BULLETIN:
SPECIAL EXPANSION AND CELEBRATION EDITION



OUR MISSION

The French International School of Philadelphia, also known as Ecole Française Internationale de Philadelphie, is an independent pre-kindergarten to eighth grade school serving a multicultural community and providing a comprehensive bilingual curriculum in French and in English. Our goal is for our students to achieve at a high level in all academic subjects and to grow as creative individuals, critical thinkers and open-minded communicators, fluent in French and in English. Nurtured by teachers who are native speakers certified in their respective countries, we expect our students to become global citizens and to develop a deeper understanding and a true appreciation of other cultures.

The French International School is accredited both by the French Ministry of Education and the Middle States Association of Colleges and Schools.

L'Ecole Française Internationale de Philadelphie, aussi appelée French International School of Philadelphia, est une école indépendante allant de la petite section de maternelle à la classe de quatrième. Au service d'une communauté multiculturelle, elle propose un programme éducatif bilingue en français et en anglais. Notre objectif est que nos élèves atteignent un haut niveau de compétence dans toutes les disciplines, tout en développant leur créativité et leur sens critique et qu'ils deviennent des adultes ouverts et aptes à communiquer aisément dans les deux langues. Accompagnés par des enseignants dont la langue maternelle est le français ou l'anglais et qui sont certifiés dans leur pays respectif, nous attendons de nos élèves qu'ils développent, en tant que citoyens du monde, une réelle capacité à comprendre et à apprécier d'autres cultures.

L'École Française Internationale est accréditée par la "Middle States Association of Colleges and Schools" et homologuée par le ministère français de l'Éducation Nationale.

CONTENTS

- 1 MRS. KOTCHICK AWARDED NATIONAL ORDER OF MERIT
- 4 MESSAGE FROM THE BOARD CHAIR
- 6 OUR LOGO GOT A MAKEOVER!
- 7 UPPER SCHOOL CAMPUS EXPANSION
- 9 SPOTLIGHT ON PETIT PLAYTIME
- 10 TRIBUTE TO THE CLASSES OF 2021 AND 2022
- 11 2020-2021 GIVING REPORT
- 12 2021-2022 GIVING REPORT

SOMMAIRE

- 1 MME KOTCHICK REÇOIT L'ORDRE NATIONAL DU MÉRITE
- 4 MESSAGE DU CHEF DU CONSEIL D'ADMINISTRATION
- 6 NOTRE LOGO A ÉTÉ RENOVÉ !
- 7 EXTENSION DU CAMPUS
- 9 COUP DE PROJECTEUR SUR LE PETIT PLAYTIME
- 10 HOMMAGE AUX PROMOTIONS 2021 ET 2022
- 11 RAPPORT SUR LES DONNS 2020-2021
- 12 RAPPORT SUR LES DONNS 2021-2022



Mrs. Kotchick Awarded National Order of Merit: Message from The Board of Trustees on March 1, 2022

President Emmanuel Macron, by decree dated February 7, 2022, has appointed Kathy Kotchick to the rank of Chevalier in the Ordre National du Mérite for her commitment and service to education and French language and culture.

The National Order of Merit was founded December 3, 1963 by President Charles de Gaulle. It is awarded to French citizens and foreign nationals for distinguished civil or military achievements. Kathy was inducted as a Chevalier, or Knight, at a ceremony on June 20, 2022.

The award can be seen as a recognition of Kathy's commitment to French language education for many years. She has been a member of the French International School community for over two decades, having joined in 1995 as a teacher. She has also served as an English Program Coordinator, Director of Parent Relations, and Assistant Head of School. She co-led the school's Accreditation Planning Team in 2014-2015, and, the following year, served as Interim Co-Head of School. She has been our Head of School since 2016. As Head, she has overseen an expansion of enrollment to over 340 students. She has presided over the acquisition of property and the design and construction of the school's two new buildings. She has proven herself a steady and empathetic leader throughout the challenges of the recent pandemic, and ensured, with determined problem-solving and grace, the continuing education and safety of the children under her care.

Kathy's leadership has helped inspire our community's successful pursuit of the school's mission. Honoring her in this way endorses that mission and energizes our pursuit of it.

Congratulations, Kathy!



Peter Lorenzi
Chair of the Board of Trustees



*Consul General of France Mr. François Penguilly with Mrs. Kotchick
upon receiving the Order of Merit on June 20, 2022*

Message du conseil d'administration

1 mars 2022

Le Président Emmanuel Macron a signé un décret le 7 février 2022 nommant Kathy Kotchick Chevalier de l'Ordre National du Mérite pour services rendus à l'éducation, la langue et la culture françaises.

L'Ordre National du Mérite a été institué le 3 décembre 1963 par le général Charles de Gaulle. Il est décerné aux citoyens français et étrangers ayant des mérites distingués acquis soit dans une fonction militaire ou civile. Kathy a reçu cette distinction au cours d'une cérémonie le 20 juin 2022.

Cette médaille peut être perçue comme une reconnaissance de l'engagement de Kathy à promouvoir l'enseignement de la langue française depuis plusieurs années. Kathy fait partie de l'École Française Internationale de Philadelphie depuis deux décennies, ayant intégré l'école en 1995 en tant qu'enseignante. Elle a aussi été coordinatrice du programme anglais, directrice de liaison parents-enseignants, et assistante du chef d'établissement. Elle était co-directrice de l'équipe de préparation de l'accréditation en 2014-15 et, l'année suivante, a occupé les fonctions de co-chef d'établissement intérimaire. Elle est chef d'établissement depuis 2016. Comme Directrice, elle a permis la croissance du nombre d'élèves jusqu'à 340, l'acquisition d'une nouvelle propriété, l'ébauche et la construction de deux nouveaux bâtiments. Elle s'est montrée une directrice sensée et pleine d'empathie durant les récents challenges de la pandémie, et a assuré la continuité de l'enseignement et la sécurité de tous les enfants sous sa charge avec assiduité et grâce.

La direction de Kathy a inspiré notre communauté à poursuivre avec succès la mission de notre école. La décoration pour laquelle elle a été nommée renforce cette mission et nous motive à la poursuivre.

Félicitations, Kathy !



Peter Lorenzi
Président du conseil d'administration



Notre conseil d'administration à l'inauguration du nouveau campus

Mrs. Kotchick Awarded National Order of Merit: Response from the Head of School



It is difficult to express what it has felt like since being notified of my appointment to the rank of Chevalier in the Ordre National du Mérite. Your messages of congratulations from near and far have been just amazing and will always be cherished.

Each day since July 1, 2016, I have had immense gratitude for the trust the Board of Trustees has placed in me to lead our organization and the continual support they offer. Receiving the Ordre du Mérite as additional recognition makes me feel, quite simply, like the luckiest person in the world!

Our school continues to grow and change with a beautiful new state-of-the art upper school campus in full operation. What absolutely has not changed, since the day I entered the doors of Beechwood House in August of 1995, is the mindset. We are a place in which excellence in bilingualism is organically valued and pride in our differences is embedded in who we are.

We are thirty years strong with so much more to come!

A handwritten signature in cursive script that reads "K. Kotchick".

Kathy Kotchick
Head of School

Réponse du Chef d'établissement

Il est difficile d'exprimer comment je me sens après avoir été nommée au titre de Chevalier de l'Ordre National du Mérite. Vos messages de félicitations de près et de loin ont été incroyables et je les cherirai toujours.

Je suis si reconnaissante chaque jour depuis le 1 juillet 2016 pour la confiance que le conseil d'administration a placée en moi pour guider notre organisation, ainsi que pour le soutien qu'ils m'apportent continuellement. Recevoir l'Ordre du mérite fait que je me sens, tout simplement, la personne la plus chanceuse du monde !

Notre école continue de grandir et de changer, avec un beau nouveau campus, flambant neuf et complètement opérationnel. Ce qui n'a pas du tout changé depuis mon arrivée à Beechwood House en août 1995 est notre état d'esprit. Nous nous trouvons dans un endroit où l'excellence à travers le bilinguisme est intrinsèquement chérie, et la fierté en nos différences fait partie de qui nous sommes.

Ces trente ans nous ont rendu forts et bien des choses nous attendent encore !

A handwritten signature in cursive script that reads "K. Kotchick".

Kathy Kotchick
Chef d'établissement

Message from Peter Lorenzi, Chair of the Board of Trustees



30 years! 2022 is The French International School's 30th year in operation and it's been an exciting chapter in our story.

On June 9, 2022, we celebrated the ribbon cutting of the new Upper School campus. The new construction almost doubles this campus and gives our school the space it will need to operate and grow for many years to come. The Air Liquide Center for Science and Innovation and the Casey-Willig Arts Center add important new learning areas for our Upper School students and faculty. Needless to say, the ribbon was barely able to hold back the excitement of moving into the new space.

In the years leading to the ribbon cutting, there was a lot of work and more than a few hurdles. Board members sought out, evaluated and eventually abandoned a school plan for a different site. But this frustration turned out to be valuable: when the site next-door became available, the Board was ready with the plans and experience it needed to take quick advantage of the opportunity.

Then, just as quickly, came the pandemic. Not knowing how this would affect enrollment, budgeting and giving, and while watching many peer institutions postpone and cancel building projects, the Board had to decide whether to go forward with the expansion. Many hours of debate and scenario analysis later, the story moved forward when Members voted to proceed. What seemed difficult turned invaluable when the school was able to secure historically low financing rates and competitive bids at a time when the construction industry was entering a downturn. And, by starting construction when others had stopped, the project was at the front of the queue and experienced only limited delay by the supply chain challenges of the past twelve months. I am glad to say that the project was delivered within its budget.

Throughout, the support of donors, large and small, did not diminish. In 2021 and 2022 our community has raised a million dollars toward the building project! Thank you to all our donors for keeping The French International School mission moving forward.

The pandemic has been a huge challenge for students, teachers and staff. But, coming together as a team, everyone worked hard to keep our school open and growing. At the most difficult times, when many schools were online for extended periods, our school put in place health safety procedures, extra cleaning protocols and regular testing, and found a way to keep students inside their school. The parent community responded with near universal support and many messages of thanks helped maintain spirits.

This is my final message as Board Chair. At the end of June 2022, we will welcome a new Chair, Nadine Durham. Nadine has been part of the French International School community since 2007, is the mother of two alumnae, and has been a board member since 2018. Her election to Board Chair was unanimous. Those who have had the pleasure to work with her over the past three years can attest to her outstanding leadership skills and dedication to the French International School mission.

From two teachers and nine students in a rented classroom, our school has grown to over 340 students on two campuses from over fifty countries. Our bilingual curriculum and international program are unique in this region. Our school propels students to bright futures as creative, critical "beyond borders" thinkers and doers. A 30 year success story! I'm looking forward to the next chapter.

Message de Peter Lorenzi, Chef du conseil d'administration

Trente ans ! 2022 est la trentième année d'opération de notre école et elle représente aussi un chapitre significatif de notre histoire.

Le 9 juin 2022, nous avons fêté l'inauguration de l'extension du campus de l'Upper School. Ce nouvel espace a presque doublé la taille du campus, et donne à notre école assez d'espace pour continuer à opérer et s'épanouir pour les prochaines années. L'Air Liquide Center for Science and Innovation et le Casey-Willig Arts Center seront des additions importantes à notre environnement scolaire pour nos élèves et nos enseignants. Inutile de vous dire que le ruban n'a pas résisté longtemps à notre hâte d'emménager dans notre nouvel espace!

Pendant les années qui ont mené à cette inauguration, il y a eu beaucoup de travail et de nombreux défis. Des membres de notre conseil d'administration ont cherché, évalué, et finalement abandonné un premier projet à un autre endroit. Et pourtant, cette expérience frustrante valait quand-même la peine : une fois que le site actuel a été mis en vente, le conseil d'administration était prêt, avec le projet et l'expérience nécessaire, afin d'en prendre avantage. Ensuite, presque aussitôt, est venue la pandémie. Ne sachant pas comment elle allait influencer les inscriptions, le budget, les donations, et en voyant plusieurs autres institutions arrêter ou annuler leurs propres projets de construction, notre conseil d'administration a dû décider s'il fallait poursuivre le projet. Au bout de plusieurs heures de débat et d'analyse, cette histoire a pu continuer quand notre conseil d'administration l'a approuvée. Ce qui était alors une décision difficile s'est vite transformé en quelque chose d'incalculable lorsque l'école a pu obtenir des taux d'emprunts et des prix historiquement bas dans une période de crise pour la filière du bâtiment. De plus, puisque nous avons commencé notre projet à un moment où d'autres ont arrêté les leurs, nous étions bien placés dans la file d'attente et n'avons pas connu autant de retards de livraison que les autres l'année dernière. Je suis content de partager que ce projet a été réalisé dans le budget prévu.

Au cours du projet, le soutien de nos donateurs de tout niveau a été constant. Pendant les années 2021 et 2022 notre communauté a levé un million de dollars à cette fin ! Merci à tous nos donateurs d'avoir permis à la mission de l'École Française Internationale de rester en mouvement.

La pandémie a représenté un défi immense pour les élèves, les enseignants, et les membres du personnel. Cependant, en travaillant en équipe, tout le monde a œuvré afin de garder notre école ouverte et en croissance. Même aux moments les plus difficiles, quand plusieurs écoles donnaient leurs cours en ligne pendant de longues périodes, notre école a trouvé un moyen de garder les élèves à l'école : en mettant en place des protocoles sanitaires et de sûreté, en augmentant la fréquence de nettoyage et en pratiquant des tests COVID régulièrement. La communauté des parents nous a soutenus presque entièrement, et leurs nombreux messages de gratitude nous ont redonné le moral.

Ceci est mon dernier message en tant que chef du conseil d'administration. A la fin du mois de juin 2022, nous accueillons une nouvelle cheffe, Nadine Durham. Nadine fait partie de notre communauté depuis 2007, est mère de deux anciennes élèves, et se trouve au conseil d'administration depuis 2018. Son élection à la position de cheffe était unanime. Ceux qui ont eu le plaisir de travailler avec elle pendant les trois dernières années sont témoins de son leadership et de son dévouement à la mission de l'école.

D'une équipe de deux professeurs enseignant à neuf enfants dans une salle que nous louions, notre école a grandi et accueille aujourd'hui plus de 340 élèves de plus de 50 pays d'origine sur deux campus. Notre programme scolaire bilingue et international est unique dans la région. Notre école pousse ses élèves vers des avenir prometteurs, en étant créatifs et dotés d'un esprit critique. Une success story de 30 ans ! J'attends avec impatience le prochain chapitre.



Incoming board chair Nadine Durham, Consul general François Penguilly, HOS Kathy Kotchick, board member Deb Willig, and board chair Pete Lorenzi at Mrs. Kotchick's Order of Merit induction ceremony

Our Logo Got a Makeover!



Commemorating our thirtieth year, we look back with nostalgia and forward with excitement. We felt this milestone was a wonderful time to develop a logo that reflects who we are today and symbolizes our future.

Our Board of Trustees' planning committee, consisting of alumni parent Brian Johnston, Head of School Kathy Kotchick, current parent Annabelle Matz-Salle, and former teacher and administrator Catherine Kosman, worked with marketing firm Furia Rubel to produce our new logo. They carefully considered every detail and created a modernized and playful logo that projects the FISOP mission and represents our inclusive, international, and multicultural community.

Catherine Kosman explains the meaning behind each component:

The circle represents our global approach to teaching and life. The colors recall those of the United States and France: a nod to our dual curriculum. However, the softened gradient of blues and oranges and tilted stripe design celebrate the school's diversity. The leaves and dots represent our community: families, students, faculty and staff; shown in different positions to create movement. This movement represents creativity, flexibility and a sense of being able to think "outside the box", while remaining independent and interconnected within the circle. Finally, the red leaf on the "i" and change in font color re-emphasize "International," and add a playful touch since we are, after all, a school!

Notre logo a été renové !

En l'honneur de nos trente ans, nous nous retournons nostalgiquement sur notre passé et regardons avec impatience vers notre futur! Il nous a semblé que cet événement marquant serait un bon moment pour développer un logo qui représente mieux notre identité actuelle et symbolise notre avenir.

Notre conseil d'administration a nommé un comité qui comprenait Brian Johnston, parent d'ancien élève, Kathy Kotchick, chef d'établissement, Annabelle Matz-Salle, parent d'élève, et Catherine Kosman, ancienne enseignante et administratrice; qui a collaboré avec l'équipe de l'agence marketing Furia Rubel afin de créer un logo qui représente mieux la mission de notre école, ainsi que notre communauté inclusive, internationale, et multiculturelle.



Catherine Kosman explique le symbolisme de chaque partie :

La forme du cercle représente notre perspective globale sur l'enseignement et sur la vie. Les couleurs rappellent celles des États-Unis et de la France, une petite salutation à notre programme scolaire bi-national. Pourtant, elles sont adoucies et se mêlent en nuances oranges et bleu clair, qui représentent également la diversité de notre communauté scolaire. Les feuilles et les pointes représentent la créativité, la flexibilité, et l'imagination, qu'on peut avoir quand on est tout en même temps indépendants et connectés au sein du cercle.

Finalement, la petite feuille rouge qui fait le point du "i", le changement de police, et le changement de couleur sur le mot "International" ajoutent tous un air ludique, vu qu'on est, après tout, une école !



Scenes from our new logo unveiling at the Upper and Lower Schools!



A Call to Build a Legacy: The Campaign for the French International School of Philadelphia

In an effort to keep pace with the changing needs of students and faculty, FISOP committed to raising \$1M to support the expansion of our Upper School campus. We are proud to share that numerous members of our internal and external community responded to our call to build a legacy, taking us across the finish line, and turning our vision into a reality!

The construction and design teams worked seamlessly together to ensure the project was completed in a timely manner and opened to the delight of all in the Spring of 2022. Thanks to our contributors, students are now offered three new mission-matched spaces: the Air Liquide Center for Science and Innovation, comprised of bright, generous and flexible spaces equipped with fully up-to-date technology; the Casey-Willig Arts Center, featuring a sun-filled atrium, expanded multipurpose space and an open concept dining room; and finally, a much needed outdoor recreational green space with play areas, a new garden, and inviting pockets of nature. In addition to essential spaces for play and socializing, the expansion will enable configuration of safer and more efficient morning drop-off and afternoon pick-up traffic flows by means of a one-way driveway through campus.

It is never too late to join us in our campaign efforts—we truly are better together. Please contact our Development Office for more information.



The Air Liquide Center for Science and Innovation



*From concept to reality:
The Air-Liquide Center
for Science and
Innovation (right) and
the Casey-Willig Arts
Center (below)*



Un appel pour assurer un héritage :

Une campagne pour le futur de l'École Française Internationale de Philadelphie

Dans un effort d'avancer en harmonie avec les besoins des enseignants et des élèves, l'École Française Internationale de Philadelphie s'est engagée à lever 1 million de dollars pour accompagner l'expansion de notre Upper School. Nous sommes fiers d'annoncer que plusieurs membres de nos communautés interne et externe ont investi dans ce projet, ce qui nous a mené à notre objectif et aidé à concrétiser notre vision !

Les équipes de construction et de conception ont parfaitement travaillé, ensemble, pour faire en sorte que le projet soit complété le plus rapidement possible et que le campus ouvre au printemps 2022, au grand plaisir de tous. Grâce à tous ceux qui ont fait un don, nous allons offrir à nos élèves trois nouveaux espaces qui reflètent notre mission : Le centre Air Liquide pour la science et l'innovation dont les classes sont lumineuses, spacieuses, modulables, et équipées de nouvelle technologie ; le Casey-Willig Arts Center qui contient un atrium ensoleillé et une grande salle polyvalente pouvant servir de salle à manger ouverte ; et une extension de notre espace extérieur de récréation si nécessaire. Il est composé d'espaces à jouer, d'un nouveau jardin et d'espaces verts accueillants. En plus d'être un lieu pour jouer et se rencontrer, cette extension permettra des procédures de dépôt et de sortie des enfants plus efficaces et sécurisées, via une voie privée en sens unique qui traverse le campus.

Il n'est jamais trop tard pour rejoindre notre campagne - nous sommes véritablement meilleurs ensemble. Merci de contacter notre service du développement pour en savoir plus.



New courtyard connecting the Casey-Willig Arts Center and the existing main building

Spotlight on:

Petit Playtime



Debuted in the 2020-21 school year, Petit Playtime offers prospective students as young as 18 months and their caregivers an introduction to our French classroom environment with a weekly theme introduced at circle time, arts and crafts, guided sport, snack prepared by Chef Paul, and closing circle. Janet Dickman, one of the teachers of Petit Playtime, calls the now twice-repeated weekly program a “wonderful opportunity to connect with young families in the community who are interested in a fun, playful, bilingual learning experience.”

Depuis l'année 2020-2021, notre programme du « petit playtime » offre à nos élèves prospectifs les plus jeunes et leurs familles l'occasion de venir découvrir notre environnement scolaire français par le biais d'un thème hebdomadaire qui est introduit dans des activités en cercle, suivi par des arts plastiques, du sport guidé par les maîtresses, un goûter préparé par Chef Paul, et une dernière réunion en cercle. Janet Dickman, une maîtresse de Petit Playtime, dit de notre programme, qui a lieu maintenant deux fois par semaine, que c'est une « belle occasion de se connecter avec de nouvelles familles dans la région qui s'intéressent à une expérience d'apprentissage à la fois amusante, ludique, et bilingue. »

Dear Classes of 2021 & 2022,

You persevered through a pandemic, and we could not be more proud! Your success is proof that any challenge can be overcome if you stay true to your goals. We know your experience at FISOP continues to travel with you as you navigate through high school. We are so impressed by all you have accomplished and so excited to see what you will achieve!

Love,

Your French International School family



Class of 2021 celebrating the end of their eighth grade year!

The Class of 2021 currently attends:

Stephanie Akoumegawou: Philadelphia H.S. for Girls
Arthur Armaing: Harriton High School
Hippolite Beltran-Gremaud: Harriton High School
Lucas Berg: Collège des Terreaux de Neuchâtel, Suisse
Serena Born: International School of Geneva
Judith Boulanger: Penncrest High School
Lila Braud: Harriton High School
Sofia Brianceau: Worcester Prep School
Mahdi El Hadi: Friend's Central School
Francesca Momplaisir: Harriton High School
Peter Myronov: Harriton High School
James Oltmanns: Harriton High School
Lye Pitram: Science Leadership Academy
Phillip Pratsos: Harriton High School
Shaktivel Ramalingame: College Internationale Noisy-le-grand, France

The Class of 2022 will attend:

Abdoulaye Bah: Harriton High School
Orélio Bamat Giron: Central High School
Haviland Brown: George School
Yana Diakité: Central High School
Youssef Doucoure: Upper Darby High School
Aliza Gabay: Harriton High School
William Lorenzi: Owen J. Roberts High School
Cyrus Reese: Friend's Central School
Lucía Rodriguez-Méndez: Central High School
Djeynaba Sakho: William W. Bodine High School
Tessa Schneider: Harriton High School
Jonathan Ware: Harriton High School
Heidi Willis-Carroll: Academy at Palumbo



Class of 2022 and their families at graduation

Vous avez persévéré malgré la pandémie, et nous ne pourrions pas être plus fiers de vous ! Votre réussite montre que vous pouvez surmonter tous les défis si vous restez fidèles à vos objectifs. Nous espérons que votre expérience à la FISOP voyagera avec vous durant votre parcours au lycée. Nous sommes vraiment impressionnés par vos accomplissements et avons hâte de voir ce que vous allez accomplir !

Affectueuxment,

Votre famille à l'École Française Internationale

2020-2021 Giving Report

LEAD DONORS (\$10,000 and above)

Anonymous (2)
Air Liquide
George Broder & Nancy Gabel
The Casey-Willig Family
Cigna Health and Life Insurance Company
The Frangakis-Redemann Family
The Frangakis Family Charitable Trust
Friends of FISOP
Cornel Fuerer & Bokkyeong Suh
Jean-Marc Haab & Marianne Irani
Yijin He & Tiantian Xu
Helen & George Koenig
Peter & Pandora Lorenzi
Ryan & Isabella McCaffrey
John & Patricia McCarthy
Diane & Seth McDowell
Dimitri & Natalie Prosper
Sylvie & Gérard Satre
Marc Simmons & Gillian Johnson
Willig, Williams & Davidson

FOUNDERS' FORUM

(\$5,000 to \$9,999)

Anonymous
Charles & Jennifer Allen
Andrew Chirls & James Bulizzi
Gerard & Nadine Durham
Elliott-Lewis Corporation
Alice F. Emerson
Barbara F. Freed Ph.D.
Laura Graham
Heffler, Radetich, Saitta, LLP
PNC Bank, N.A.
UHS of Pennsylvania, Inc.
Mathew & Berengere Williams

MILLENNIUM SOCIETY

(\$2,500 to \$4,999)

Richard Aplenc & Tina Glisovic-Aplenc
Cozen O'Connor
Alan Feldman
FISOP Parents' Association
Marie Gantz
William & Catherine Kosman
Kathy & Donald Kotchick
Catherine Lafarge
Murray S. Levin
Betty Long
Jeffrey Mack
Mark T. Nelson
The Oltmanns Family
Shawn Seilback
Ralph J. Teti, Esq.
Leonard Villari

LEADERSHIP COUNCIL

(\$1,000 to \$2,499)

Michael A. Bloom, Esq.
Marc G. Brecher, Esq.
Laurence & Christine Buxbaum
Julien & Anne Coudrette
David Cuneo
Lee & Dominique Faust
Fox Rothschild LLP
Bradley Garfield & Amanda Henninger
Google, Inc.

Neville & Hyacinth Holder
Carol Huff
Frank Iannucci
Brian & Marina Johnston
Betty Johnston
Marie Jourdan
Tsai-Ching Lu & Yixin Guo
Thomas M. Marrone, Esq.
Melissa Maxman
Bruce H Miller
Emud & Susan Mokheri
Diane Olchowik Burton
Peter Reese & Nazanin Moghbeli
Lawrence & Norma Reichlin
Richard Gabriel Associates
Andrew Roseman
Alan Ross
Gina Rubel
Michael & Patricia Scullin
Jonathan Shapiro
Steven Shapiro
UGI Energy Services

SCHOLARS (\$250 to \$499)

Gabriel & Ariel Amzallag
Raphael & Megan Bousquet
David & Regina Brown
Elizabeth Browne
Thomas & Lauren Conlon
Sylvia & Timothy Connelly
Yaya Diakite & Natacha Pascal
Raimon Duran-Struuck & Lori McAlister
Amr El Jack & Danielle Gross
Aichetou Diallo Elhadji Dia & Aichetou Diallo
Oliver & Armelle Ferns
Henry Ford & Roseanne Durril
Barry Fox & Annabelle Blanchet
Herman Hanciyen & Feray Toplu Hanciyen
Eliot & Rachel Hodgson
Jacinthe Julien & Andrew Kennedy
Lawrence Kerson & Toba Kerson
John & Barbara Kimberly
Racquel D. McCall
Kenneth McKether & May Lugemwa
James Michel & Carole Toulousy-Michel
Raynald & Vigline Mombrun
Kareem Neal & Tyra Virden
Jayneel Patel & Ami Shah
Charles & Lara Phillips
Suresh Pitram & Zhanna Druzina
Silvio Rendon & Dina Cedano-Garcia
Massimiliano & Isabelle Sarchilli
Salim & Erika Wiggins

AMBASSADORS (\$500 to \$999)

Pamela Bernstock
Peter Brown
Edward Chacker
Gerry Fisher
Myrna Garcia
Caroline Lorenzi
Eric & Megan Marshall
Matthew Mousley & Tonya McDaniel
Josh Nanberg & Aubrey Montgomery

Abraham & Sherri Reich
Stephanie Resnick
Jim & Jean Schmidt
Daniel Schneider & Michelle Stockton
Benjamin Vannier &
Gwendoline Pichon de Vendeuil
Andrea Wapner, Esq.
Kevin Williams & Victoria Werth
Jeanne Wroblewski

PATRONS (\$100 to \$249)

Folly Akoumegawou & Ahouefa Dossa
Kunle & Abi Alli
Jesse & Julie Anderson
Carolyn Choh
Robert Connaire & Sophie Alfonsi
Christian Côté & Jennifer Patterson
Ellen Davis
Benjamin Duke & Tatyana Yassukovich Duke
Wissam El-Hadi & Naima Moutawakkil
Benjamin Ettore & Judi Moon
Nicolas Flix & Monica Ibarra Flix
Brett Fusco & Geraldine Gossard
Warren Heyman
Michael & Odessa Karsy
John & Patricia McCarthy
McKinsey & Company
Benjamin Morisseau & Anne Kovacs
Robert Murray
Danielle Pettigrew
Jean-Pierre & Isabelle Planckaert
Chloé Prosper
Paul Seignourel & Shari Moskow
Annick Semenol
Yohann Vandaële & Marjorie Baillet
Christopher Ware
Matthew Whitehorn, Esq.

SUPPORTERS (UP to \$99)

Vijay Balasubramanian & Heather Sharkey
Ellen Dabagian
Rodlin Davis & Joy Anderson Davis
Francie Dishaw
Rosi Dispensa
Anne & Alexandre Goullier
Arthur Graham Henries
Sanford Greene & Marie-France Cyr
Ahren La Londe & Deirdre Mulligan
Loren Lee
Le Feminin
Jeanne-Marie McCall
Timothy McLean & Anna Marley
Nicolas Plachta & Stephanie Bissiere
Nancy Pontius
Susan Tran
Geneviève Urbain

Every effort has been made to correctly acknowledge our donors according to their wishes; however, if your name has been omitted or misspelled, please accept our sincerest apologies and contact our Development Office at 610-667-1284

2021-2022 Giving Report to date

LEAD DONORS (\$10,000 and above)

Anonymous (2)
Air Liquide
Charles & Jennifer Allen
Richard Aplenc & Tina Glisovic-Aplenc
The Casey-Willig Family
Cigna Health and Life Insurance Company
Barbara F. Freed
The Huron Foundation
Helen & George Koenig
Willig, Williams & Davidson

FOUNDERS' FORUM (\$5,000 to \$9,999)

Anonymous
Gabriel & Ariel Amzallag
George Broder & Nancy Gabel
Gerard & Nadine Durham
Cornel Fuerer & Bokkyeong Suh
Laura Graham
Tsai-Ching Lu & Yixin Guo
Daniel Matz & Annabelle Salle
Dimitri & Natalie Prosper
Véronique Bonnet-Vadot & Vincent Vadot

MILLENNIUM SOCIETY

(\$2,500 to \$4,999)

Elliott-Lewis Corporation
Brian & Marina Johnston
Kathy & Donald Kotchick
Catherine Lafarge
Peter & Pandora Lorenzi
Matthew Mousley & Tonya McDaniel
Mark T. Nelson
Novak Francella LLC
The Oltmanns Family
Peter Reese & Nazanin Moghbeli
Republic Bank
Marc Simmons & Gillian Johnson
Benjamin Vannier & Gwendoline Pichon de Vendeuil
Kevin Williams & Victoria Werth
Mathew & Berengere Williams

LEADERSHIP COUNCIL

(\$1,000 to \$2,499)

Andrew Chirls & James Bulizzi
Julien & Anne Coudrette
Lee & Dominique Faust
Christophe & Béatrice Fillion
Friends of FISOP
Antoine & Siew Lee Grand-Clement
Heffler, Radetich, Saitta, LLP
Kenneth Jarin
Scott Maison & Tiffany Wilson
Emud & Susan Mokhberi
James Ounsworth
Jayneel Patel & Ami Shah
Suresh Pitram & Zhanna Druzina
UGI Energy Services
Geoffrey & Allison Underwood
Christopher Ware

AMBASSADORS (\$500 to \$999)

Richard Baxter & Agata Bogusz
James Cunningham
Amr El Jack & Danielle Gross
Eric Francois & Raffaella Pierson
Steven Giegerich & Daniel Chauzy
William & Catherine Kosman
Karen & Adam Marles
James Michel & Carole Toulousy-Michel
Patrick & Felina Mille
Benjamin Morisseau & Anne Kovacs
PhillyKinder
Joseph Profy & Sheri-Ann Cowie
Claudy & Sharon Romnus
Shawn Seilback

SCHOLARS (\$250 to \$499)

Sylvia & Timothy Connelly
Tracy & Ron Dutton
Vaitea Grand & Houda El Azmi
Jacinthe Julien & Andrew Kennedy
Gregory Kotchick
Corinne & Jerome Leballeur
Kenneth McKether & May Lugemwa
Susan Tran

PATRONS (\$100 to \$249)

Folly Akoumegawou & Ahouefa Dossa
Jean Philippe Armaing & Genoveva Bonora
Abayomi Bankole & Khalema Noel
Maciej & Elzbieta Bogusz
Miguel & Carla Cardoso
Leo Chang & Miya Choi
Carolyn Choh
Christian Côté & Jennifer Patterson
Brandon & Sarah Evans
The Frangakis-Redemann Family
Brett Fusco & Geraldine Gossard
Daniel & Medgy Galvao
Myrna Garcia
Herman Hanciyan & Feray Toplu Hanciyan
Robert & Hollice King
Loren Lee
Le Feminin
Daniel Maier & Taiyabah Naeem
Robert Murray
Marybeth & Bill Neyhard
Lydia Perry Weis
Danielle Pettigrew
Charles & Lara Phillips
Sean & Elizabeth Reilly
Michael & Patricia Scullin
Jean Sebastien & Jessica Tremblay
Annick Semenol
Neil Stroup & Kathryn Manz
Monique-Paule Tubb

SUPPORTERS (Up to \$99)

Kunle & Abi Alli
Abdel & Erika Bahij
Vijay Balasubramanian & Heather Sharkey
Emma Barlolong de Vera
Sherine Bediako
Jessica Bridge
Shannon Buckner
Fabrice Camus & Delphine Cormier Camus
The Carmichael Family
Keltoum Chaffa-Colomb & Felix Colomb
Robert Connaire & Sophie Alfonsi
Renee Crevecoeur
Ellen Dabagian
Isabel Dever
Aaron Dickman
Francie Dishaw
Rosi Dispensa
Marie Dore
Margaret Dougherty
Jon & Jaclyn Elwell
Eileen Enama
Kimberly Evans
Kate Ferguson
Maxime Gaget & Charline Ogier
The Goins Family
Anne & Alexandre Goullier
Céline & Alain Guemnie Tafo
David & Dolores Howry
Lise Hummel
Andrew Jickling & Cathy Michini
Rochanne Johnson
Ahren La Londe & Deirdre Mulligan
Shaina Mahoney
Laurent & Laure Marchiset
Timothy McLean & Anna Marley
Julien Morisset
Bryan & Shafeah Morrison
Fatou Ndiaye & Christian Dunbar
Anne Nelson
Sabine Oberbach
Fabrice & Alanna Paradis-Béland
Rudy Piccato & Ludovine Baille
Laurence & Emmanuel Prigent
Marco Qin & Rachel Yang
Yohann & Maureen Rigogne
Martha Rutledge
Nia Scott
Amelia Sumo
Geneviève Urbain
The Weinstein Family
Florence Zemoura
Stéphanie Zenou
Robin Zwick



Merci à tous!



French
International
School
OF PHILADELPHIA

150 North Highland Avenue
Bala Cynwyd, PA 19004
(610)667-1284
frenchschoolphila.org

NON-PROFIT ORG.
U.S. POSTAGE
PAID
UPPER DARBY, PA
PERMIT #659

